
DII Lindegården Bestyrelsesmøde 

 

09.02.2023 

KL 17.00 - 19.00 

 

Dagsorden 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Referent: Johanne 

Afbud: Astrid, Camilla og Betül 

 

1. Det videre arbejde med årstemaet kommunikation - status ved Nathasja, Betül, (Mette) og 

Simona 

Bestyrelsen fik tilsendt dokumentet: ’Princip for forældresamarbejde’ forud for 

bestyrelsesmødet, og bestyrelsen var enige i de ting, der var blevet skrevet. Der var forslag 

om at tilføje forældre-forældre-samarbejdet: f.eks. vigtigheden i at forældrene hilser på 

hinanden. Medarbejderne ser også dokumentet igennem snarest. 

 

2. “Genbrugscentral - ta’ hvad du kan brug eller gi’ hvad du ikke bruger mere” - status ved 

Kristian og Camilla Intet nyt. Der har ikke været tid til at mødes.  

 

3. Status på madleverandør ved Kristian, Louise og Camilla (?) Intet nyt - Der har ikke været 

tid til at mødes. Dog er der afsat en dato, som hedder d.23.feb. 

 

4. Nyt fra vuggestuen 

De er en del ude. Nogle aktiviteter er sat lidt på ’stand by’ pga. at der er mange børn, der 

bliver kørt ind lige nu. Børnehaven har været gode til at hjælpe med at tage nogle af de 

børn, der snart skal starte i børnehave med over på besøg i børnehaven. 

Pia og Laura har de store børn i vuggestuen. 

Mathilde skal ud at rejse i 5 uger fra mandag d.13.feb., og i de 5 uger kommer Hanna ind 

som vikar. 

 

5. Nyt fra børnehaven 

Eftermiddagsmadpakken fungerede rigtig godt som ’cafe’, da børnene var mest ude, men 

oplevelsen er en anden indenfor (i vinterhalvåret). Derfor spiser alle nu på samme tid og 

fordelt på stuerne. Det fungerer rigtig godt. Et pædagogisk fokuspunkt i denne 

sammenhæng er: hvordan skaber vi ro? 

Legegrupper er ændret fra at være 6 små grupper med én voksen i hver gruppe til at være 

tre grupper med to voksne i hver gruppe. Det fungerer bedre, da det gør grupperne mindre 

sårbare. Børnene er glade for legegrupperne, og de glæder sig. 

Børnehaven vil gerne blive bedre til at udnytte tiden inden bål og fredagssamling, så man 

ikke bare ’går og venter’, men at man bruger tiden inden og sætter forskellige ting i gang. 

 

6. Nyt fra ledelsen 

Dagtilbudsaftalen sendes ud til bestyrelsen inden næste bestyrelsesmøde. 

Budget-revision. Godkendelse af det økonomiske regnskab. BDO som administrerer har 

ingen bemærkninger. Bestyrelsen underskriver dokumentet. 



Aarhus kommune ændrer åbningstiderne for daginstitutionerne. Derudover sker der også en 

ændring af deltidsmodulet. 

- Ferieønsker/pasning evaluering/opfølgning, hvordan det gik mellem jul og nytår evt. 

ny tiltag  

Der var 17 børn tilmeldt, men der kom kun 4. Det er ærgerligt med alle de 

personaletimer, der går tabt og unødvendigt. Hvordan trænger vi igennem til 

forældrene? Kristian og Nathasja formulerer et dokument til forældrene på vegne af 

bestyrelsen, hvori de konkretiserer, hvor mange personaletimer, der er gået tabt 

mellem jul og nytår, og hvilken stor betydning det har.  

 

- Ny struktur i børnehaven (ny fordeling) Der brainstormes ift. fordele og ulemper ved 

den nuværende struktur, som er to grupper med de 3-5-årige og én gruppe med de 

5-6-årige og ligeledes brainstormes der ift. fordele og ulemper ved en struktur med 3 

grupper med 3-6-årige.  

 

- Social Kapital-undersøgelsen Jobtilfredshed og tilfredshed i grupperne kan 

forbedres. Det er blevet mere utydeligt, hvad alle grupper laver i og med, at en af 

grupperne er fysisk længere væk (i gymnastiksalen). 

Fremadrettet vil ledelsen være mere opmærksom på, at når der igangsættes nye 

projektor, så skal der laves en procesplan, som medarbejderne har mulighed for at 

byde ind på. 

 

8. Optimering af halvtag til cykler m.m. og forslag til nyt halvtag. Fjernelse af overfyldt trailer 

under halvtag. God idé. Kan være en opgave til en fælles arbejdsdag i en weekend i foråret. 

 

9. Orientering støtteforening har nogle penge, der kan/skal bruges f.eks. bondegårdstur - 

hvem arrangerer osv?  

 

7. Evt. Forslag om bestyrelseskaffe en dag mellem kl.15 og 16, hvor bestyrelsen laver kaffe 

til forældrene, og forældrene kan få sat ansigter på bestyrelsen. 

Der afholdes fastelavn onsdag d.22.feb. 

Mette fra Skovmyrerne ønsker at efteruddanne sig. 

Nathasja forbereder MUS-samtaler, der afholdes i starten af marts. 

Der skal ansættes en pædagog i vuggestuen. Stillingen bliver slået op fredag d.10.feb. 

Arbejdsweekend bliver lørdag d.15. april kl.9-14. 


